

纖手玉足保養療程

玉足及纖手療程為預估時間，實際療程時間依個人狀況而定。

玉足療程 1hr.30min /NT\$3,200

芳香足浴之後進行趾甲保養、指緣硬皮保養及足部去角質，搭配植物滋養霜全足按摩後再敷護足膜，使雙腳細緻光滑。

纖手療程 1hr.30min /NT\$2,900

芳香手浴之後進行指甲保養、指緣硬皮保養及手部去角質，最後以植物滋養霜搭配全手按摩，後敷手膜，使雙手細緻光滑。

— 紳士療程 —

實際療程1小時，更衣、沐浴、蒸汽及茶點時間為30分鐘。

臉部保養 1hr.30min /NT\$3,300

深層清潔、穴點輕柔按摩臉部，緩和臉部紋路，搭配適合各種膚質的面膜加以滋養。

舒壓按摩 1hr.30min /NT\$4,500

以掌壓、長按撫、揉按等方式進行，搭配由天然植物萃取的按摩精油，舒緩因神經緊繃而產生的不適感，協助釋放壓力。

神采飛揚 2hr /NT\$6,200

舒壓按摩、臉部保養、放鬆蒸汽浴。

— 迷你 SPA 療程 —

包括舒壓、玉石臉部、玉石足部、纖手迷你療程、玫瑰浴、藥草香拓，需搭配任一身體或臉部療程，達到完美療程效果。

舒壓－背部按摩 35min /NT\$3,200

專為背部所設計，舒緩腰背肌肉酸痛。

玉石臉部 35min /NT\$3,300

透過玉的能量，活化肌膚、增加緊實。

玉石足部 45min /NT\$3,800

透過玉石的指壓按摩，消除水腫、增加彈性。

纖手迷你療程 30min /NT\$1,200

芳香手浴之後進行手部去角質，按摩後再敷潤手膜。

玫瑰浴 30min /單人房NT\$500 /雙人房NT\$1,000

玫瑰滋潤使肌膚細緻光滑，滋潤不乾燥。沉浸在玫瑰花瓣裡，享受極緻悠靜的時光。

藥草香拓 30min /NT\$1,800

香拓是集草本植物特性，透過藥草拓包壓揉，使緊繃的肌肉獲得舒解，以促進血液循環，活絡經脈並幫助肌肉放鬆。

東方古式反射足底按摩 40min /NT\$2,600

東方古法反射穴點足底按摩搭配中式藥草植物足浴。

— 舒眠療程 —

A.背肩頸舒壓療程 35min /NT\$3,500 B.足底舒壓療程 30min /NT\$2,800

此療程僅限於10:00pm或10:30pm接受預約。

☆貼心小叮嚀

上述療程皆需事先預定，並請您準時赴約。
如有延遲，將會壓縮療程時間。感謝您的配合！

- *為求服務品質、敬請事前預約，並準時赴約。
- *如需取消療程，請於預約時間前24小時聯絡告知，否則將酌收NT\$1,000元預約費。
- *單人VIP室僅限個人療程期間內使用，每超過30分鐘酌收NT\$500元。
- *雙人VIP室僅限雙人療程期間內使用，每超過30分鐘酌收NT\$1,000元。
- *以上價格需另加10%服務費。

營業時間：10：00am ~ 11：00pm (最晚預約時間為10：00pm)

服務專線：(02)2522-8279

E-mail：wellspringspa@regenttaiwan.com

Regent

TAIPEI

台北市中山北路二段39巷3號 No. 3, Ln.39, Sec. 2, Zhongshan N. Rd., Taipei 104, Taiwan
T. 886 2 2523 8000 F. 886 2 2523 2828 www.regenttaiwan.com



沐寧

REGENT TAIPEI - WELLSPRING SPA

— 芳香精油按摩 —

實際療程1小時，更衣、沐浴、蒸汽及茶點時間為30分鐘。

旅人最愛－紓解時差按摩 1hr.30min /NT\$4,500

承襲印度尼西亞數百年相傳的按摩法，為您舒緩緊繃神經，讓全身筋骨舒暢。

島國之風 1hr.30min /NT\$4,600

融合夏威夷式按摩手法，力道沉穩而結實，瞬間釋放壓力，恢復光彩。

東方美人－茶香按摩 1hr.30min /NT\$4,500

藉由東方美人茶中所蘊含的茶多酚氨基酸讓肌肉放鬆，療程包含茶香蒸汽沖澡及保溫舒緩面膜、眼部穴點指壓與美人茶溫感眼罩，調節氣體順暢，讓身心和緩舒暢。

解放－深層按摩 1hr.30min /NT\$4,800

此項療程屬於針對深層組織的按摩，中式指法配合精油的使用，主要功效是可舒筋活血、促進循環。

大地寶石－熱石按摩 1hr.30min /NT\$4,500

透過熱石本身的傳導功能，配合流暢的放鬆按摩手技，活絡體內能量源。

神妙二重奏－雙人四手按摩 1hr.30min /NT\$5,600

由兩位默契絕佳的芳療師配合純熟的手技，以和諧的律動按摩每吋肌膚。

太極瑜珈 1hr.30min /NT\$4,900

結合按摩、動作伸展、呼吸三者之間協調性的療程增進呼吸、關節及肌肉的放鬆。瑜珈平衡及柔軟度的太極伸展，動中求靜，達到舒緩與放鬆。

麗晶經典療程 2hr /NT\$6,800

融合東、西方包含亞洲與歐洲的不同按摩手法的全身按摩及搭配西藏頌鉢和玫瑰浴所設計的經典療程。

峇厘島阿育吠陀 2hr /NT\$7,000

印尼峇厘島代代相傳的按摩，透過專業芳療師的掌壓及指壓的按摩手法，搭配西藏頌鉢使其達到徹底放鬆的境界。

兩全其美2hr /NT\$5,800

結合芳香精油及中式指壓兩種按摩手法，在完整長效的按摩過程中徹底舒緩身心。

運動按摩 2hr /NT\$6,600

此療程針對身體平日較易疲勞及循環不佳的部位進行加強，能夠有效地促進血液循環、減少肌肉痠痛，讓您通體舒暢。

養生－東方古按摩 1hr.30min /NT\$4,500 (限服務女賓)

源自東方醫學及養生理論，融合中國、泰國古式按摩法，協助身體調節生命能量。

回春－中式指壓按摩 1hr.30min /NT\$4,500

適當地刺激身體各部位或穴道之乾式按摩，能有效改善運動傷害、增進血液循環。

獻給新娘－露露兒 1hr.30min /NT\$3,600

源自於印尼爪哇皇宮，每位準新娘從婚禮前四十天開始，每天都要用Lulur保養身體，才能在婚禮當天擁有絲緞般的肌膚。適合油性膚質者。

咖啡 1hr.30min /NT\$3,600

能有效地去除老舊角質及排毒，促進表皮細胞健康。適合中性膚質者。

椰滋 1hr.30min /NT\$3,600

能溫和去除老舊角質，給予肌膚最天然的滋潤。適合敏感、乾性膚質者。

海藻 1hr.30min /NT\$3,600

可軟化角質、去除肌膚粗糙，幫助緊縮肌膚、預防皺紋產生。適合正常、乾性膚質者。

瘦身專案－波蕊 1hr.30min /NT\$3,600

沿襲印尼古法配方，將丁香、胡椒、小荳蔻、薑與良薑等香料研磨成泥，裹敷全身，以熱毯包裹，溫暖地讓療效滲進全身，能有效地消除一般酸痛及運動後之痠痛。

田略南 1hr.30min /NT\$3,600

可吸附毛孔中的髒污物質，有效排毒、消除皮膚細紋，緊緻肌膚。

木瓜 1hr.30min /NT\$3,600

能柔軟並鎮靜皮膚、清除粉刺、收縮微血管，且促進血液循環。

— 全身去角質療程 —

實際療程1小時（包含15分鐘背部按摩），更衣、沐浴、蒸汽浴及茶點時間為30分鐘。

— 美體裹敷療程 —

實際療程1小時（包含15分鐘頭部按摩），更衣、沐浴、蒸汽浴及茶點時間為30分鐘。

— 東方傳統按摩手法為主軸，過程共計有清潔、去角質、臉部按摩、眼部引流…等九大步驟。 —

Kashmir藍寶石－面上舒活SPA 2hr/NT\$6,000

「Sjal」堅持以「意識」、「發展」、「進化」、「天然」的品牌概念，打造全新保養方式，透過東方理念融合珍貴礦物，對身體內部能量進行開發與維持；採用歐洲先進國家的頂尖技術、粹取植物純粹菁華調製各項珍貴保養品，並奢華的採用Kashmir藍寶石、玫瑰石、金、銀、銅、與珍珠等元素，以大地能量還原人類最基本的生活型態。

— 臉部保養療程 —

實際療程1小時，更衣、沐浴、蒸汽及茶點時間為30分鐘。

採用純天然臉部保養素材進行清潔與去角質，按摩臉部，舒緩放鬆臉部緊繃肌肉，敷以適合個人膚質的面膜，最後冷敷鎮靜肌膚。

荸薺面膜 1hr.30min /NT\$3,300

能清涼鎮靜肌膚，美白並淡化斑點。尤其適合日曬後的肌膚。

酪梨面膜 1hr.30min /NT\$3,300

能柔潤並舒緩疲累肌膚。適合在戶外旅遊後、長途飛行者。

番茄面膜 1hr.30min /NT\$3,300

可平衡油脂、收縮毛孔，維持肌膚健康。尤其適合油性膚質。

— 綜合療程 —

沐蘭之最 4.5hr /NT\$12,500

包括全身去角質療程或美體裹敷療程、雙人四手按摩、臉部肌膚保養。

日昇之喜 4.5hr /NT\$11,000

全身去角質療程或美體裹敷療程、舒壓放鬆按摩或熱石按摩、臉部肌膚保養。

玉的傳奇 3hr /NT\$8,800

運用玉石的熱度與能量，和諧並放鬆頭、臉、足、背等全身，獲得最珍貴的滋養。

神采奕發 3hr /NT\$8,000

全身去角質療程或美體裹敷療程、舒壓放鬆按摩或熱石按摩。

異國之晨 3hr /NT\$7,700

舒壓放鬆按摩或熱石按摩、脸部肌膚保養。

月光夜曲 3hr /NT\$6,600

全身去角質療程或美體裹敷療程、脸部肌膚保養。

HAND & FOOT CARE

Times listed are approximate. Actual therapy times vary based on guest conditions.

FOOT CARE 1hr.30min /NT\$3,200

Aromatic foot soak, exfoliation, nail and toe care, organic moisturizer, massage, and foot wrap.(Does not include Color)

HAND CARE 1hr.30min /NT\$2,900

Aromatic hand soak, exfoliation, nail and finger care, organic moisturizer, massage, and hand wrap.(Does not include Color)

MINI SPA TREATMENT

Relax while the energy of jade graces your face and feet and feel the serenity as your senses are revitalized through a calming mini hand spa treatment. For the ultimate results, complement with a full body and facial treatment.

RELAXATION BACK MASSAGE 35min /NT\$3,200

Specially designed to soothe the back; massages away all your back and waist discomforts.

JADE FACIAL 35min /NT\$3,300

Using jade stone energy to activate the skin and muscles to add firmness.

JADE FOOT TREATMENT 45min /NT\$3,800

Release excess water and add elasticity through a jade massage.

MINI HAND TREATMENT 30min /NT\$1,200

After bathing your hands in revitalizing essences that exfoliate and revitalize the skin, experience a sensational massage.

CLASSIC ROSE BATH ^{Single Room} 30min /NT\$500 ^{Double Room} 30min /NT\$1,000

Rose is one of the most well-known remedies for dry skins. We sincerely invite you to immerse in a bath filled with rose petals and enjoy a tranquil moment for yourself!

HERBAL COMPRESS RELAXATION 30min /NT\$1,800

Using steamed herbal compress ball to knead over the whole body, the Herbal Compress Relaxation is designed to induce muscle relaxation, improve blood circulation and revitalize meridians.

ANCIENT ORIENTAL REFLEXOLOGY 40min /NT\$2,600

A medicinal treatment combining finger pressing foot massage and therapeutic herbal foot spa to detoxify your mind, body and soul.

Relieve the accumulated stress during the day, and enjoy the most restorative calm.

SLEEP TREATMENT**A. Back and head massage 35min /NT\$3,500****B. Foot massage 30min /NT\$2,800**

Reservation times available at 10:00pm or 10:30pm.

GENT'S SPA TREATMENT

Actual therapy = 1hr wardrobe change/shower/steam / snack = 30min

FACIAL CARE 1hr.30min /NT\$3,300

Deep clean, scrub, improve the facial circulation and with mask.

RELAXING MASSAGE 1hr.30min /NT\$4,500

Palm pressure with essential oil to release tension of the body.

RUSH ESCAPE 2hr /NT\$6,200

Relaxing massage, facial care and steam.

☆Friendly Reminder

Reservations must be made in advance.

Please arrive on time, as tardiness will lead to reduction in session duration.

- * Reservations are required to ensure availability.
- * To avoid cancellation charges, please notify Wellspring Spa of any cancellations at least 24 hours prior to your appointment. Otherwise a NT\$1,000 fine will be charged.
- * Should you wish to remain in the VIP room after the session, NT\$500 (single) or NT\$1,000 (double) will be charged per 30 minutes.
- * All prices are subject to a 10% service charge.

Spa Service Hours: 10:00am to 11:00pm (last treatment starts at 10:00pm)

For information or reservations, please call: (02) 2522-8279

E-mail: wellspringspa@regenttaiwan.com

Regent

TAIPEI

No. 3, Ln.39, Sec. 2, Zhongshan N. Rd., Taipei 104, Taiwan
T. 886 2 2523 8000 F. 886 2 2523 2828 www.regenttaiwan.com



瑞晶

REGENT TAIPEI - WELLSPRING SPA

MASSAGE TREATMENTS

Actual therapy = 1hr wardrobe change/shower/steam / snack = 30min

TRAVELER'S PERK — Jetlag Recovery Massage 1hr.30min /NT\$4,500

Ancient Indonesian technique developed to reduce mental stress and physical tension.

PRIDE OF THE ISLANDS 1hr.30min /NT\$4,600

Combining various massage techniques from Hawaii, the firm and steady pressing releases pressure and restores vibrancy.

THE ORIENTAL BEAUTY TEA 1hr.30min /NT\$4,500

Tea polyphenols are proven to relax body muscles and its tannin boasts cleansing properties. Therapists use Oriental Beauty tea essential oil and herbal packs to conduct a body massage, the treatment also includes a tea moisturizing mask and warm eye mask.

LIBERATION — Deep Tissue Massage 1hr.30min /NT\$4,800

Focuses on realigning deeper layers of muscles and connective tissue.

EARTHLY GEMS — Warm Stone Massage 1hr.30min /NT\$4,500

Volcanic stones tap into the body's energy points for deep healing.

DIVINE DUET — Double Massage 1hr.30min /NT\$5,600

Two therapists work together in harmony to remove stress from every inch of your body.

TAI CHI YOGA BODY WELLNESS 1hr.30min /NT\$4,900

A complex body treatment featuring stretching massage and respiration practice, which helps improve breathing and loosen up every joint and muscle of the body. Find the inner peace and rediscover full relaxation and revitalization in balanced yoga poses and well stretched Tai Chi gestures.

REGENT CLASSIC 2hr /NT\$6,800

A mix of Eastern and Western spa techniques inviting guests to experience Regent Taipei's most signature full body massage while being healed by world-renowned Tibetan sleep ritual.

AYURVEDA RETREAT (Balinese-style) 2hr /NT\$7,000

An ancient massage being passed on from generation to generation in Bali, Indonesia, completed with palm and finger pressing massages delivered by professional therapists, a healing Tibetan sleep ritual which brings full relaxation to mind, body and soul.

SKIN POLISHING

Actual therapy = 1hr (include 15min back massage) wardrobe change/shower/steam / snack = 30min

THE DOUBLET 2hr /NT\$5,800

An extended massage session with aromatherapy and Chinese pressing treatments for a total relaxation of the mind and body.

SPORTS MASSAGE 2hr /NT\$6,600

This treatment promotes flexibility, reduces fatigue, improves endurance, and prepares the body and mind for optimal performance!

ORIENTAL BODYWORK — Dry Massage 1hr.30min /NT\$4,500 (Ladies only)

Sublime workout for the body blends both traditional Chinese and Thai methods.

THE REJUVENATOR — Chinese Tuina Massage 1hr.30min /NT\$4,500

Alleviates sports injuries by improving energy flow and blood circulation with dry massage.

LULUR — Pre-Wedding 1hr.30min /NT\$3,600

Traditional Javanese court ritual for every bride-to-be to ensure beauty and radiance.

COFFEE 1hr.30min /NT\$3,600

For normal skin type. Removes dead skin cells and promotes healthy skin.

COCONUT 1hr.30min /NT\$3,600

For sensitive or dry skin type. Exfoliates while nourishing your skin.

SEAWEED 1hr.30min /NT\$3,600

For normal to dry skin type. Nutrient rich seaweed removes dead skin cells while it moisturizes.

BODY WRAPS

Actual therapy = 1hr (include 15min head massage) wardrobe change/shower/steam / snack = 30min

BOREH 1hr.30min /NT\$3,600

Indonesian recipe of clove, pepper, cardamom, ginger and galangal soothes physical pain and discomfort. Thermal blanket allows for deep, penetrating healing.

VOLCANIC CLAY 1hr.30min /NT\$3,600

Detoxifies and eliminates fine wrinkles with enriched mineral clay.

PAPAYA MINT 1hr.30min /NT\$3,600

Moisturizes and refreshes the skin while clearing up blemishes and improving circulation.

Uses Eastern massage techniques to clean, purify, exfoliate and massage the whole facial area with a total of 9 steps.

KASHMIR SAPPHIRE SJÄL SPA FACIAL 2hr /NT\$6,000

A new skin care paradigm using Eastern methods and semi-precious stones to release and maintain the body's natural energies. Advanced European technology extracts the natural essences of Mother Earth's precious jewels: premium Kashmir sapphire, rose stone, gold, silver, copper, and pearls help to restore the body's natural vitality.

FACIAL CARE

Actual therapy = 1hr wardrobe change/shower/steam / snack = 30min

PURIFYING MASK 1hr.30min /NT\$3,300

Cools the skin and eliminates spots and marks. Recommended for sunburned skin.

AVOCADO MASK 1hr.30min /NT\$3,300

Softens skin and relieves facial fatigue. Recommended after extensive traveling.

TOMATO MASK 1hr.30min /NT\$3,300

Balances and restores healthy skin functioning. Good for oily skin.

— DELUXE SPA — COMBINATIONS**THE WELLSPRING ULTIMATE 4.5hr /NT\$12,500**

Includes total body skin polish or body wrap, double massage, and facial care.

URBAN BLISS 4.5hr /NT\$11,000

Includes skin polish or body wrap, relaxing massage or warm stone massage, and facial care.

LEGEND OF JADE 3hr /NT\$8,800

Utilizing jade's natural warmth and energy, envelop yourself from head to toe with the most satiating nourishment. Includes jade facial, body and foot massage.

URBAN RESPITE 3hr /NT\$8,000

Includes skin polish or body wrap and relaxing massage or warm stone massage.

URBAN INTERLUDE 3hr /NT\$7,700

Includes relaxing massage or warm stone massage followed by a facial care treatment.

URBAN ELEGANCE 3hr /NT\$6,600

Includes skin polish or body wrap followed by a facial care treatment.

沐
春

REGENT TAIPEI - WELLSPRING SPA

**ハンド&フット
トリートメントコース**

2時間は目安の時間です。お客様の
甘皮の状態、ネイルケアの必要性
などの条件によってトリートメント
時間が短くなる場合がございます。

フットトリートメントコース 1hr.30min /NT\$3,200

フットバス-かかとお手入れ、甘皮のお手入れ-角質除去、植物性クリームでマッサージ、
専用パック。

ハンドトリートメントコース 1hr.30min /NT\$2,900

ハンドバス-ネイルケア、甘皮のお手入れ-角質除去、植物性クリームでマッサージ、専用パック。

メンズ・コース

お着替え、シャワー、ス
チーム、お茶のお時間に
30分、トリートメント時間
は1時間となっております。

フェイシャルコース 1hr.30min /NT\$3,300

洗顔、顔のツボのリラクスマッサージを行います。最後にフェイシャルパックで水分を補い、お
肌の柔軟性を取り戻します。

リラクスマッサージ 1hr.30min /NT\$4,500

押す、揉むなど手法での全身マッサージ。自然植物から抽出されたエッセンシャルオイルを配合し
、体の疲れやストレスを解消し活気を回復させます。

お手ごろコース 2hr /NT\$6,200

リラクスマッサージ、フェイシャルケア、リラクスマッサージ、リラクスマッサージ。

☆ご注意ください!

上記コースはすべて事前予約が必要です。また、予約時間に遅れないようご来店願います。
予約時間に遅れた場合はトリートメント時間を短縮させていただきますので、予めご了承願います。

- トリートメントはすべて事前予約が必要です。予約時間に遅れないようご来店願います。
- 予約のキャンセルは24時間前までに電話でご連絡願います。それ以外は予約料としてNT\$1,000を頂戴いたします。
- シングルVIPルームはお一人様でのみご使用いただけます。延長使用料金は30分につきNT\$500です。
- ダブルVIPルームはお二人様でのみご使用いただけます。延長使用料金は30分につきNT\$1,000です。
- 上記料金には10%のサービス料が加算されます。

営業時間：10:00am - 11:00pm (予約最終受付時間は10:00pm)**電話：(02) 2522 - 8279****E-mail：wellspringspa@regenttaiwan.com***Regent*

TAIPEI

台北市中山北路二段39巷3號 No. 3, Ln.39, Sec. 2, Zhongshan N. Rd., Taipei 104, Taiwan
T. 886 2 2523 8000 F. 886 2 2523 2828 www.regenttaiwan.com**マッサージ**

お着替え、シャワースチー
ム、お茶のお時間に30分、
マッサージのお時間は約
1時間となっております。

旅人のやすらぎ一時差ぼけ解消 1hr.30min /NT\$4,500

インドネシアに古くから伝わるマッサージ。日ごろのストレス、体の疲れを癒します。

ハワイアンウィンド 1hr.30min /NT\$4,600

ハワイに伝わる様々なマッサージを取り入れたトリートメントは、ストレスを解消し活気を回復
させます。

東方美人ティーコース 1hr.30min /NT\$4,500

東方美人茶の中に含まれるポリフェノールアミノ酸によって筋肉をほぐしさらにお茶の香りのス
チームとフェイシャルマスク、目のツボの指圧とアイマスクと配合し、全身マッサージで気の循環
を促進しながら心身ともにリラックスいただけます。

解放ーディーブティッシュマッサージ 1hr.30min /NT\$4,800

中国式指圧とエッセンシャルオイルで、体の奥深くの筋組織へのマッサージを行います。

大地の宝ーストーンセラピー 1hr.30min /NT\$4,500

温かい石から伝わる熱が、体のコリをほぐし元気を引き出します。

アロマ二重奏ーダブルマッサージ 1hr.30min /NT\$5,600

2人のアロマセラピストが奏でるリズムカルなマッサージの協奏曲が、ストレスを解消してくれます。

太極ヨガコース 1hr.30min /NT\$4,900

ヨガのポーズと太極ストレッチによって心身を快適にリラックスさせるコースです。マッサージ、
ストレッチ、腹式呼吸の3つを組み合わせることで、呼吸、関節、筋肉をストレスから解放した状
態にします。

リージェントクラシックコース 2hr /NT\$6,800

東洋と西洋の異なるマッサージテクニックとリージェント伝統のトリートメント方法を使った全
身マッサージ。世界的に有名なチベットのシンギングボールを使ったヒーリング、お肌に潤いを
与えるローズバスを組み合わせたコースです。

アーユルベータ・レジュベネーションコース(バリスタイル) 2hr /NT\$7,000

セラピストのバームプレスと指圧でバリ島に代々伝わるマッサージを再現したコースです。チベ
ットのシンギングボールを使ったヒーリングとお肌に潤いを与えるローズバスで、心身ともにリラ
ックスをお届けいたします。

ダブルット 2hr /NT\$5,800

アロマセラピーと中国式指圧の融合により、心と身体の緊張をほぐします。

**全身角質除去
コース**

お着替え、シャワースチー
ム、お茶のお時間に30分、
トリートメント時間は背中
のマッサージ15分を含め
1時間となっております。

**ボディラップ
コース**

お着替え、シャワー、ス
チーム、お茶のお時間に
30分、トリートメント時間
は頭部のマッサージ15分
を含め1時間となっております。

スポーツマッサージ 2hr /NT\$6,600

日頃疲れやすい部分や循環系統のよくない部分を集中的にマッサージ、効果的に血液循環を
促進するとともに筋肉痛を抑えて快適な体を作るコースです。

養生ー東洋古来のドライマッサージ 1hr.30min /NT\$4,500 (女性のみ)

「東洋医学」と古来より中国、タイに伝わるドライマッサージを融合し、体が本来持つ調整力を
引き出します。

若返りー中国式指圧按摩 1hr.30min /NT\$4,500

体のツボに適度な刺激を加え、運動傷害を治療し、血液循環を促します。

花嫁のたしなみールルール 1hr.30min /NT\$3,600

インドネシアのジャワ王室に古くから伝わる美容法。花嫁は結婚の40日前から、毎日薬草
ルルールでお手入れを始め、絹のようなつややかなお肌で嫁ぐ日を迎えます。油性肌の方に
おすすめです。

コーヒースクラブ 1hr.30min /NT\$3,600

角質体の老廃物を取り除き、細胞の活性化を促します。普通肌の方におすすめです。

ココナッツクラブ 1hr.30min /NT\$3,600

角質除去後のお肌を整え、自然の輝きを取り戻します。敏感肌、乾燥肌の方におすすめです。

海藻クラブ 1hr.30min /NT\$3,600

角質を軟化させ、きめを整えます。お肌を引き締め、しわを予防します。普通肌、乾燥肌の方に
おすすめです。

スリムなボディにーボレー 1hr.30min /NT\$3,600

インドネシアに古来より伝わる療法。サンダルウッド、クローブ、ジンジャー、シナモンなどの香料
をブレンドし泥状にしてボディラップを行います。体の内側から全身へと熱が伝わり、体のコリや
運動後の筋肉の疲れをとります。

タガナン 1hr.30min /NT\$3,600

毛穴の汚れや老廃物を除去します。小皺をなくしお肌を引き締めます。

パバイヤ 1hr.30min /NT\$3,600

お肌のほてりを鎮め柔軟性を取り戻します。吹き出物を抑え、毛細血管を収縮させ血液循環を
促します。

カシミールサファイアーフェイシャル SOHO SPA 2hr/NT\$6,000

全コースを通して、ニューヨーク発のスキンケアブランド「Sjal」の製品を使用いたします。「Sjal」は
「意識」、「発展」、「進化」、「天然」をブランドコンセプトとし、新しいスキンケア法を提案。東洋医学
の理念をヨーロッパの最先端のバイオサイエンスを融合し、体内に眠るエネルギーを引き出しま
す。貴重な鉱石から純粋なエッセンスを抽出し、各種トリートメントに用います。特に珍しいと
されるカシミールサファイア、ローズストーン金、銀、銅、真珠等のエッセンスを使ったトリート
メントで、人間が本来持っているエネルギーとそれが生み出す生活リズムを甦らせませす。

**フェイシャル
コース**

お着替え、シャワー、ス
チーム、お茶のお時間に
30分、トリートメント時間
は1時間となっております。

ククロワイパック 1hr.30min /NT\$3,300

ほてりを鎮め、しみそばかすを目立たなくする美白パック。日焼け後のお肌におすすめです。

アボガドパック 1hr.30min /NT\$3,300

乗軟で元気なお肌。アウトドアや長時間のフライトの後におすすめです。

トマトパック 1hr.30min /NT\$3,300

皮脂のバランスをとり、毛穴を収縮させ、健康なお肌に。油性のお肌におすすめです。

ー SPAセットコースー**沐蘭スペシャルコース 4.5hr /NT\$12,500**

全身の角質除去またはボディラップ、ダブルマッサージ、フェイシャルケア。

サンライズコース 4.5hr /NT\$11,000

全身の角質除去またはボディラップ、リラクスマッサージ、ストーンマッサージ、フェイシャルケア。

レジェンドオブ ジェイドセラピコース 3hr /NT\$8,800

ジェイド(翡翠)パワーによる頭、フェイシャル、足、背中など全身マッサージ。

リフレッシュコース 3hr /NT\$8,000

ボディの角質除去またはボディラップ、リラクスマッサージまたはストーンマッサージ。

異国の朝コース 3hr /NT\$7,700

リラクスマッサージまたはストーンマッサージ、フェイシャルケア。

ムーンライトセレナーデコース 3hr /NT\$6,600

ボディの角質除去またはボディラップ、フェイシャルケア。